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بسکتبال ایران به چین رسید
تیم ملی بسکتبال ایران به محل اقامت خود 
در چانگش��ای چین رسید. تیم ملی بسکتبال 
ایران پس از س��فری 10 ساعته به چانشگای 
چین رسید. ملی پوشان ایران که بامداد دیروز 
ب��ه اورومچی پرواز کردند و از این ش��هر راهی 
چانگشا ش��دند به هتل بین المللی وایا، محل 
اقامت خود رسیدند. آسمانخراش های بسکتبال 
ایران که مدافع عنوان قهرمانی هستند کارشان 
در مس��یر المپیک ریو را از چهارشنبه با دیدار 
برابر ژاپن آغاز می کنن��د. هند و مالزی نیز دو 
حریف دیگر ایران در مرحله مقدماتی هستند. 

بیست وهشتمین دوره رقابت های بسکتبال 
قهرمانی آسیا از اول تا دهم مهر در چین برگزار 
می ش��ود و تنها تیم قهرمان سهمیه المپیک 

2016 را کسب خواهد کرد. 

حمایت موقت پرسپولیس از برانکو
سخنگوی هیات مدیره باشگاه پرسپولیس از 
تداوم حمایت باشگاه از کادر فنی تیم خبر داد. 
حس��ین عبدی در نشس��ت خب��ری روز 
یکشنبه در باشگاه پرسپولیس درباره احتمال 
تغییر کادر فنی یا اضافه ش��دن فردی به کادر 
فنی گفت: تاکنون سیاست باشگاه حمایت از 
کادر فن��ی بوده و فعلا حرفی از تغییر به میان 
نیامده است. س��خنگوی هیات مدیره باشگاه 
پرس��پولیس درب��اره ارتباط برکن��اری فرهاد 
کاظمی از هدایت راه آهن و شایعه ای که پیش 
از این درباره پیوستن این مربی به پرسپولیس 
مطرح بود، نیز گف��ت: راجع به فرهاد کاظمی 
نمی توان��م صحب��ت کنم اما ای��ن اطمینان را 
می دهم که هر اتفاقی در پرسپولیس رخ دهد 
در جلس��ه ای به خبرنگاران اطلاع خواهم داد.  
وی در ادامه درباره جلس��ه دیروز هیات مدیره 
باشگاه پرسپولیس گفت: دستور جلسه امروز 
ما درباره مس��ائل مختلفی اعم از اسپانسر بود 
که دیگر تکراری شده است. همچنین گزارش 
مالی ارائه ش��د و نکته اصلی این اس��ت که ما 
نمی خواهیم کاری انجام دهیم که اشتباه های 
بزرگی در آن رخ بدهد. می خواهیم همه چیز را 
درست انجام دهیم.  عبدی افزود: قصد و هدف 
ما این اس��ت که مسائل مالی را ریز به ریز اجرا 
کنیم که اشتباهی رخ ندهد. همچنین بشدت 

پیگیر مساله اسپانسر هستیم. 

اعتراف تلخ مرادی درباره وزنه برداری
رئی��س فدراس��یون و ز نه ب��ر د ار ی گف��ت: 
و ز نه بر د ار  ما نباید در مسابقات آسیایی هفتم و 
نهم شود، زیرا و ز نه بر د ار ی ایران تاریخچه دارد. 
علی مرادی پس از پایان مس��ابقات قهرمانی 
آسیا در نشست مطبوعاتی که در فدراسیون 
و ز نه بر د ار ی برگزار شد به سوالات خبرنگاران 
پاس��خ داد و مهم تر ین موضوعی را که مطرح 
کرد بحث بازنشسته بودن سهراب مرادی بود. 
او اعلام کرد در تلاش است این مشکل را رفع 
کند اما هنوز به نتیجه ای نرسیده است.  او در 
ادامه به چندین سوال خبرنگاران درباره مسائل 
مختلف پاسخ داد. علی مرادی درباره عملکرد 
تیم اعزامی به قهرمانی آسیا، بیا ن  کرد: رفتن 
به مس��ابقات آسیایی ارزیابی از عملکرد وضع 
موجود بود البته من ش��خصا می خواستم تیم 
ناقص برود اما دوستان دلایلی را مطرح کردند 
و من توجیه ش��دم که تیم کامل اعزام شود. 
یکی از آن دلایل ارزیابی عملکرد و ز نه بر د ار ان 
جه��ان بود. اینک��ه من اعلام ک��رده ام از تیم 
رضایت نس��بی دارم نظر ش��خصی من است. 
با توجه ب��ه اینکه و ز نه بر د ار ی فاقد پش��توانه 
لازم اس��ت و عدم توجه به پشتوانه و مسائل 
زیربنای��ی وجود داش��ته تصمیم گرفتیم تیم 
را به صورت کام��ل اعزام کنیم تا و ز نه بر د ار ان 
محک بخورند البته ورزشکار ما نباید هفتم و 
نهم آسیا شود، زیرا و ز نه بر د ار ی ایران تاریخچه 
دارد و ب��ه این تاریخچه نباید فقط به صورت 
یک موضوع موج��ود در ویترین نگاه کرد. در 
کل چند نفر خوب بودند اما عملکرد تعدادی 

هم اصلا راضی کننده نبوده است. 

انتقاد ناطق نوری از روزبهانی
رئیس فدراس��یون بوکس ای��ران می گوید 
صحبت های مطرح ش��ده از س��وی احس��ان 
روزبهانی مبنی بر حمایت نش��دن از سوی ما 
صحت ندارد و مطمئن باش��ید با این بوکسور 
و س��رمربی اش برخورد خواهد ش��د.  رئیس، 
نای��ب رئی��س و دبیر فدراس��یون بوکس طی 
نشستی با خبرنگاران مطالبی را درباره حضور 
 APB احس��ان روزبهانی در ر قا بت های بوکس
و اظهارات مطرح ش��ده از س��وی این بوکسور 
و سرمربی اش بیا ن  کردند. احمد ناطق نوری با 
بیان اینکه فدراسیون تحت نظرش کمک های 
بس��یاری را به احسان روزبهانی کرده است، در 
این زمینه گفت: احس��ان روزبهانی از بند این 
فدراس��یون و برآمده از دل همین فدراس��یون 
است. کمک های بسیاری را برای رشد احسان 
روزبهان��ی انج��ام داده ایم و تعج��ب می کنم 
 که او چ��را در حال  حاضر چنی��ن مطالبی را 

بیان می کند. 

حمایت فدراسیون فوتبال از سرمربی تیم ملی
کی روش پول زیرمیزی نگرفته

این برای بار اول نیس��ت ک��ه یک نفر از 
درون مجموعه فدراسیون فوتبال، یک جریان 
علیه کارلوس کی روش به راه می اندازد. پیش 
از این بارها شاهد چنین گل به خودی هایی 
از س��وی افراد زیر مجموعه علی کفاش��یان 
بودیم اما نمونه آخری از آن دس��ت اتهاماتی 
اس��ت که کی روش ب��ه دس��تیارانش گفته 
بی تف��اوت از کنارش نمی گ��ذرد. موضوع از 
اختلاف نظر جدی بی��ن کارلوس کی روش و 
اسپانسر تیم ملی شروع شد. سرمربی تیم ملی 
اعتقاد داش��ت نوع البس��ه تیم اصلا مناسب 
ملی پوشان نیس��ت و باید فدراسیون فوتبال 
ایران، فک��ری به حال این موض��وع کند. به 
تأس��ی از کی روش، بازیکنان هم ش��روع به 
انتقاد از جن��س لباس ها کردن��د. در همان 
دوره مربیان ش��اغل در لی��گ برتر هم یک 
هجمه همه جانبه علیه توپ های آل اشپورت 
ب��ه راه انداختن��د و اگر حمای��ت همه جانبه 
علی کفاش��یان نبود، قطعا این برند دو سال 
قب��ل کارش با فوتبال ما تمام ش��ده بود اما 
نماین��ده خاورمیانه این برند آلمانی نش��ان 
داد که کاربلد اس��ت. او پس از پاس��خ دادن 
ب��ه اتهامات دید باید با م��رد اصلی پای میز 
مذاکره بنش��یند. آنها در وهله نخست وعده 
دادند کیفیت لباس ها را بالا می برند سپس از 
کی روش خواستند با آنها قرارداد ببندد؛ یک 
امر کاملا رایج در فوتبال جهان. نه تنها مربی 
یک تیم می تواند ب��ا یک برند خاص قرارداد 
ببن��دد حتی افراد مش��هوری مث��ل مارادونا 
علاوه بر بس��تن قرارداد با یک شرکت خاص 
برای پوش��یدن لباس هایش هنگام مسابقه، 
حتی با شرکت های بزرگ نوشابه سازی و آب 
معدنی هم ق��رارداد می بندند. به عنوان مثال 
وقتی مارادونا در فوتبال امارات به مربیگری 
اش��تغال داش��ت در صورت نبود آب معدنی 
خاصی که با آن قرارداد بسته بود هنگام آب 
خوردن آن هم در تمرین، برچسب قوطی آب 
آشامیدنی را می کند تا رایگان تبلیغ شرکتی 
را نکرده باشد. کی روش پول زیرمیزی نگرفته 
از ای��ن رو وقتی یک مربی با یک اسپانس��ر 
خاص قرارداد می بندد هیچ کار غیرقانونی ای 
انجام نشده است؛ همانطور که امیر قلعه نویی 
و خداداد عزیزی به واس��طه دوستی با دکتر 
س��اعدی، به رایگان برند مجید را روی کت 
و ش��لوار خ��ود تبلیغ می کردن��د، هر دو هم 
مدعی شدند می توانستند پول بگیرند اما به 
خاطر رفاقت با دکتر س��اعدی ترجیح دادند 
به صورت مجانی برند مجید را تبلیغ کنند. 

پی��ش از این ک��ی روش هنگام نشس��تن 
روی نیمکت تیم ملی فوتب��ال ایران، از مارک 
خاصی که چندان ش��ناخته شده هم نیست 
اس��تفاده می کرد ام��ا قب��ل از جام جهانی با 
ش��نیدن پیش��نهاد 100 ه��زار دلاری که به 
اش��تباه در رسانه های نوش��تاری یورو عنوان 
ش��ده بود، قبول کرد این برند را بر تن کند. از 
آنجا که او دیگر تحت قرارداد آل اشپورت بود 
طبیعتا دیگر اعتراضی به کیفیت محصولاتش 
نک��رد البته بازیکنان مج��از بودند در صورت 
ب��د ب��ودن در مصاحبه های جداگان��ه به این 
موضوع گله کنن��د. اگر کی روش این موضوع 
را مح��دود می کرد و ممنوع، آن وقت ش��اید 
کمیته اخلاق می توانست مدعی شود او پول 
گرفته تا جلوی انتقادات از این برند را بگیرد. 
بازیکنان تیم ملی هم اینک شهادت می دهند 
نوع کیفیت آل اش��پورت نسبت به قبل کاملا 
تغییر کرده اس��ت و ح��الا محصولاتی که به 
دس��ت آنها می رسد با قبل، فرق بسیار زیادی 
دارد. کی روش پول زیرمیزی نگرفته؛ پیش از 
این هم جعفری، نماینده خاورمیانه این برند 
گفته بود متاسفانه اجناسی که در بازار منیریه 
تهران به اسم آل اشپورت توزیع می شود تولید 
داخ��ل ایران اس��ت یا به ص��ورت قاچاقی در 
کشورهایی همانند پاکستان تولید می شود و 
ربطی به آل اش��پورت و محصولات اصلی اش 
ن��دارد.  در چنین ش��رایطی نایب رئیس اول 
فدراسیون هم با تماس با رئیس سابق کمیته 
اخلاق فدراس��یون ب��ه علی اکب��ر محمدزاده 
گفته فدراس��یون در جریان این قرارداد بوده 
و چیزی نیس��ت که به ص��ورت غیرقانونی و 
مخفیانه امضا شده باشد.  اسلامیان همچنین 
اعضای کمیته اخلاق را متهم به عدم آگاهی از 
قوانین تجاری فوتبال کرده که چنین ادعایی 
را مطرح می کنند. در هر صورت فدراسیون به 
صورت س��فت و س��خت در این پرونده پشت 
س��ر سرمربی تیم ملی اس��ت و به افراد سابق 
کمیته اخلاق هشدار داده در صورت شکایت 
کی روش، آنها بازنده این پرونده خواهند بود از 
این رو تا اوضاع بدتر نش��ده است، دیگر هیچ 

صحبتی در این باره انجام ندهند. 

گزارش اخبار

گروه ورزشی: روز دوشنبه فوتبال ایران شاهد یک 
مص��اف در چارچوب رقابت ه��ای لیگ برتر و یک 
ب��ازی در چارچوب رقابت های جام حذفی اس��ت. 
در ادام��ه رقابت های لیگ برتر فوتب��ال ایران یک 
ب��ازی عقب افتاده از هفته پنج��م این رقابت ها روز 
دوش��نبه در تهران برگزار می ش��ود. در این دیدار 
2 تیم اس��تقلال و نفت ته��ران به مصاف یکدیگر 
می روند. فصل گذش��ته مصاف اس��تقلال و نفت  
تهران چه در بازی رفت و چه در بازی برگش��ت از 
حواشی و حساسیت های خاصی برخوردار بود. در 
فصل گذشته نفت تهران در 2 بازی رفت و برگشت 
موفق ش��د آبی های پایتخت را شکس��ت دهد. در 
فصل جاری، استقلال مظلومی را به عنوان سرمربی 
در اختیار دارد و از این جهت شرایطش متفاوت از 
فصل گذشته است. استقلالی ها در این فصل شروع 
خوب و امیدوارکننده ای داشته اند ولی در آن سوی 
میدان، نفت تهران در قعر جدول ایس��تاده اس��ت 
و آنه��ا به تازگی هم از رقابت های آس��یایی حذف 
شده اند که این مساله می تواند تمرکز آنها را تا حد 
زیادی بر هم زده باشد. به صورت مشخص، دست 
بالاتر در مصاف اس��تقلال و نفت  تهران در اختیار 
شاگردان مظلومی اس��ت مگر اینکه منصوریان با 
بازی خوانی و البته روحی��ه خاصش بتواند روحیه 
بازیکنانش را تغییر دهد و تیمی متفاوت را از نفت 
ته��ران ارائه دهد. مصاف اس��تقلال و نفت تهران، 
مصافی از جنس آبی اس��ت. هر 2 سوی میدان را 
مربیانی اس��تقلالی تشکیل می دهند. استقلالی ها 
در ابت��دای فصل تلاش زیادی کردند تا منصوریان 
را سرمربی تیم خودشان کنند اما این اتفاق نیفتاد 
و حالا منصوریان که خودش گزینه اول مربیگری 
در اس��تقلال بود، باید مقابل ای��ن تیم قرار بگیرد. 
البته ش��اید نکته ویژه این دیدار وضعیت قرمز در 
اردوی تیم نفت تهران باش��د؛ تیمی که فصل قبل 
ب��ا نمایش ه��ای اعجاب انگیزش، فوتب��ال ایران را 
به داش��تن نماین��ده ای پرقدرت در آس��یا امیدوار 
کرده بود، این روزها در ش��رایط حساس��ی گرفتار 
شده اس��ت. این تیم بعد از شروع ناامید کننده اش 
در لیگ برتر در لیگ قهرمانان آس��یا هم در بازی 
رفت و برگش��ت برابر الاهلی امارات شکست خورد 
تا نتواند به نیمه نهایی این رقابت ها برس��د. اعتراف 
مسؤولان باشگاه نفت به بی انگیزه شدن بازیکنان 
این تیم پس از پخش نشدن رویارویی های شان برابر 
نماینده فوتبال امارات از ش��بکه 3، شاید بهترین 
فرصت برای تیم استقلال و پرویز مظلومی باشد تا 
بتوانند 3 امتیاز این مصاف مهم را از آن خود کنند. 
البته دیروز س��رمربی جوان نفت امیدوارانه درباره 
دیدار تیمش برابر اس��تقلال صحبت کرد. علیرضا 
منصوریان در نشست خبری پیش از دیدار تیمش 
برابر استقلال گفت: ما دوباره به یک بازی سخت در 
لیگ رسیدیم. به لحاظ روحی بازی سختی داریم، 
چرا که اکثر کادر فنی ما در این تیم بازی کرده اند. 
از سوی دیگر استقلال در جدول شرایط خوبی دارد 

و به لحاظ روحی و روانی برای ما که روی نیمکت 
می خواهیم بنشینیم کار سختی است. نفت در رشد 
من تاثیر داشته است و همیشه گفته ام فندانسیون 
مربیگری من در نفت شکل گرفته است. در سوی 
دیگر میدان هم تیمی اس��ت که ب��ا آن به فوتبال 
معرفی ش��دم. عاشق استقلال و هوادارانش هستم 
و همه می دانند تعصب من به این تیم چگونه است. 
وی افزود: من عاشق استقلالم ولی جلوی این تیم 
محکم بازی می کنم چون باید به س��لامت فوتبال 
احترام گذاشت. شاید یک روزی یک فوتبال برگزار 
شد و مجبور شوید برابر خانواده با لباس دیگری به 
میدان بروید و این طبیعت فوتبال است. منصوریان 
درباره ش��روع ضعی��ف نفت در لی��گ برتر گفت: 
نمی شود گفت لیگ برتر بازی هایش سنگین است 
یا س��بک. ما هم لیگ را دیر ش��روع کردیم و هم 
اینکه تعداد بازی های بیش��تری نسبت به سایرین 
پشت سرگذاشته ایم. ما 8 الی 11 بازیکن داریم که 
به تیم ملی امید و بزرگسالان دعوت می شوند. چند 
خرید هم داشتیم و تا آمدیم از فشار خارج شویم، 
باعث ش��د ش��روع خوبی در لیگ نداشته باشیم. 
وقتی برابر الاهلی قرار گرفتیم فش��ار سنگینی به 
تیم وارد ش��د که این خوب بود. امیدوارم دوشنبه 
)امروز( یک ب��ازی خوب ارائه دهی��م. در مجموع 
هر نتیجه ای حاصل ش��ود من منصوریان شکست 
نخورده ام. منصوریان در پاس��خ به این سوال که آیا 
فکر نمی کنید دس��ت نفت برای تیم های دیگر رو 
ش��ده است، گفت: بگذارید فصل تمام شود بعد ما 
را به نقد بکش��ید. ما 4-3 تاکتی��ک داریم که آنها 
را انجام می دهیم. امی��دوارم نفت را به فرم ایده آل 
برس��انیم. او در پاس��خ به این س��وال که چرا نفت 
حریف تیم های بزرگ نیست، گفت: سال گذشته در 

تبریز گردن مان را بریدند و همه از تبریز عذرخواهی 
کردند ولی کسی نگفت شاید ما می بردیم، اگر آن 
اتفاقات نمی افتاد. در ضمن ما فصل گذشته تیم های 
بزرگی را بردیم. از س��وی دیگر فراموش نکنیم که 
ما، س��ایپا و راه آه��ن طرفداری نداری��م. ما باید از 
عنوان فصل گذشته دفاع کنیم و تلاش می کنیم. 
منصوریان درباره اینکه بازیکنان نفت به خاطر باخت 
برابر الاهلی کم انگیزه شده اند، گفت: هر بازیکنی 2 
بار مقابل استقلال و پرسپولیس می تواند خودش را 
نشان دهد و این مساله به بازیکنان قدرت می دهد 

تا انگیزه خود را جمع کنند. 
مظلومی: امیدها برزای را مصدوم بازگرداندند ■

پرویز مظلومی در نشست پیش از دیدار تیمش 
برابر نفت تهران گفت: بازی حساسی برابر نفت داریم. 
آنها تیم بسیار خوبی هستند و درست است در جدول 
جایگاه خوبی ندارند و متاسفانه در آسیا حذف شده اند 
اما تیم بسیار خوبی هستند. وی افزود: مربی جوان و 
خوبی آنها را هدایت می کند. ما از این تیم شناخت 
داریم و تمرینات خوبی را پشت سر گذاشته ایم. روی 
نقاط ضعف و قدرت نف��ت کار کرده ایم و می دانیم 
چگونه به گل می رسند. ان شاءالله مانع از گلزنی آنها 
می شویم و از ضعف هایشان استفاده می کنیم تا پیروز 
شویم. فکر می کنم بازی خوبی از آب در بیاید، چراکه 
نفتی ها هم خوب فوتبال بازی می کنند. مظلومی در 
پاس��خ به این سوال که چرا استقلال در بیرون خانه 
بهتر نتیجه می گیرد، گفت: جوانان ما آهسته، آهسته 
با تجربه می شوند. شاید در خانه بیشتر حمله کنیم و 
در خارج از خانه کمی با احتیاط. امیدوارم هواداران 
همچنان ی��ار دوازدهم ما باش��ند. او در واکنش به 
این س��وال که آیا خط خوردن بهنام برزای تقصیر 
شماست، گفت: من از اینکه او خط خورده متاسفم. 

او را 2 هفت��ه بردند و 2 بازیک��ن مصدوم هم به ما 
برگرداندند. چرا بازی با استقلال اهواز که فیکس بود 
را ن��گاه نکردند؟ او در تیم ما هروقت لازم بوده بازی 
کرده است. ما جوانان خوبی داریم و این حرف یک 
بهانه اس��ت. قرار بود برنامه تیم امید را به ما بدهند 
ک��ه ما بدانیم ب��ا بازیکنان ما چ��ه کار می کنند اما 
برنامه ای به ما ندادند. محسن کریمی و چشمی دچار 
آس��یب دیدگی جزئی شده اند. مظلومی در پاسخ به 
این س��وال که آیا این مس��اله بر روحیه برزای تاثیر 
گذاشته است یا خیر، گفت: او جوان است و رویش 
تاثیر گذاش��ته اما تلاش می کنیم این مشکل حل 
شود. مظلومی درباره اینکه آیا بازی به همه جوانان 
استقلال خواهد رسید یا خیر، گفت: ما از جوانانمان 
استفاده می کنیم اما نمی توانیم همه را بازی دهیم. 
رمضانی در حذفی بازی کرد و اینگونه نیس��ت که 
توجهی نکنیم. خط هافبک ما تقریبا جوان است. 
من زیاد هم به ترکیب دست نمی زنم. بازیکن جوان 
هم باید بتواند خودش را نش��ان دهد و دید مرا به 
خودش جلب کند. من هم یک دوره مهاجم بزرگی 
بودم ولی الان نمی توانم بازی کنم. اینکه رمضانی 
پارس��ال پدیده تیم بوده درست است اما باید نظر 
مرا به خودش جلب کند. سرمربی استقلال در پایان 
درباره دلیل خط خوردن برهانی از لیست 18 نفره 
استقلال نیز اظهار کرد: به او استراحت دادیم. اینکه 
فنی ب��وده یا نه را من می گویم. دنبال این موضوع 
نروی��د )با خن��ده(. ما داریم ب��ه جوان ترها فرصت 
می دهی��م و همه چیز خوب اس��ت. برهانی کاملا 
در اختیار تیم است و بزرگی می کند.  در تک بازی 
جام حذفی نیز گسترش فولاد به مصاف ذوب آهن 
می رود. این بازی در مرحله یک هش��تم نهایی این 

رقابت ها برگزار می شود.

باربد بهراد: هرچند رئیس س��ازمان لیگ اظهارات 
اخی��ر رئی��س فدراس��یون فوتب��ال را ناش��ی از 
شوخ طبعی کفاشیان دانست اما قطعا صحبت های 
صریح کفاشیان حاکی از حمله کلامی او به مهدی 
تاج است. کفاشیان در چندین و چند جمله هرچند 
ب��ا خنده و به صورت غیرمس��تقیم اما به وضوح با 
عنوان جمله های کلیدی، تاج را زیرذره بین برده و 
صحبت هایی را مطرح کرده که به صورت ناخودآگاه 
ذهنیت مخاطب را به سوی واکنشی منفی درباره 
تاج س��وق می دهد. صحبت هایی که برای رئیس 
س��ازمان لیگ گران تم��ام ش��ده و او بلافاصله با 
کفاشیان تماس گرفته و علت مطرح کردن چنین 
مس��ائلی را از او جویا شده است! اینکه چرا رئیس 
فدراسیون فوتبال در یک برنامه تصویری تا به این 
حد صریح درباره تاج اظهارنظر کرده و هجمه های 
فراوان��ی را در م��ورد او ایجاد کرده اس��ت. در ذیل 
جملات کلیدی علی کفاشیان را با یکدیگر بازخوانی 
می کنیم؛ جملاتی که از جنگ احتمالی میان او و 
مهدی تاج به عنوان یکی از نامزدهای اصلی انتخابات 

ریاس��ت فدراس��یون فوتبال در مجمع انتخاباتی 
اسفندماه خبر می دهد.

1- »می گوی��م با امنیتی ها ارتباط دارد، ارتباط 
دارد اما امنیتی نیست بنده خدا«. »ایشان بالاخره 
ارتباطاتی دارد، قبلا در سپاه هم همکاری می کرده 
اس��ت و ب��ا یکس��ری نهادها ه��م ارتب��اط دارد و 

ارتباطاتش از من بهتر است«.
2- »ایش��ان یکی از کارگزاران باند اصفهانی ها 

هستند«.
3- »بالاخ��ره رس��انه ها ب��رای ایش��ان خیلی 
مهم اس��ت، خودش ه��م مدتی رس��انه ای بوده و 
مدیرمس��ؤول یکی از روزنامه ها بود و اعتقادش بر 
این اس��ت به محض اینکه کسی از ایشان انتقادی 
چیزی می کند و نادرست باشد، ایشان زود می رود 

توی جواب دادن و شکایت کردن«.

حدود 5 ماه تا مجمع انتخاباتی فدراسیون فوتبال 
باقی مانده و ط��ی 20 روز اخیر موضع گیری های 
گزینه های احتمالی این رقابت به طرزی مشخص 
به چش��م می خورد. دعوای مستقیم اسدی و تاج 
پس از صحبت های ریاست فدراسیون در چند روز 
اخیر کلید خورد. اینکه کفاشیان، تاج را کارگزار باند 
اصفهانی ه��ا خطاب کرد و ت��اج در واکنش به این 
صحبت ها اعلام کرد اسدی، اصفهانیان و دبیری در 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال آذری زبان هستند. 
همین موضوع کافی بود تا اس��دی نس��بت به این 
مساله س��کوت نکند و با کنایه ای مدیریتی عنوان 
کند؛ »ما آذری زبان هستیم ولی باندی نداریم. علاوه 
بر این ما 6 ماه است که به فوتبال آمده ایم اما آقایان 

20 سال است که در فوتبال حضور دارند«.
اس��دی قبل از س��فر تیم ملی به هن��د نیز با 

نایب رئیس اول فدراس��یون فوتب��ال وارد درگیری 
کلامی شده بود. اسلامیان به عنوان حامی و اسدی 
به عنوان منتقد کی روش اصلا رابطه خوبی با یکدیگر 
ندارند و وضوح مطلب مورد اشاره با مصاحبه این دو 
علیه یکدیگر قبل از سفر تیم ملی فوتبال ایران به 
هندوستان مشخص شد. علاوه بر این صحبت های 
انتقادی اسلامیان علیه وزیر ورزش و واکنش اسدی 
نیز به عنوان گزینه مورد نظر وزارتخانه بر کشمکش 

میان این دو در مدت اخیر دامن زده است.
شاید به نوعی اولین باری است که کفاشیان تا 
این حد صریح علیه یک مسؤول اظهارنظر می کند، 
کفاشیانی که در مقابل بسیاری افراد لبخند زده و 
حرفی به میان نیاورده این بار پرچم اعلان جنگ را 
علیه تاج برافراشت؛ مساله ای که به احتمال فراوان 
در روزهای پیش رو تا مجمع انتخاباتی فدراسیون 
فوتبال بازهم تکرار خواهد شد، باید منتظر ماند و 
دید نامزدهای انتخاباتی این فدراسیون برای دفاع 
از عملکرد خود و انتقاد از س��ایر رقبا دست به چه 

اقداماتی خواهند زد!

استقلال بازهم به کاپیتان محبوبش رسید

روز اعاده حیثیت نفتِ منصوریان

ادامه سکانس دوئل نامزدهای ریاست فدراسیون فوتبال 

این بار حمله کفاشیان به تاج!


